
PARTITIIVI:
PÄÄTTEET

– The Endings:

a/ä ta/tä tta/ttä



> a/ä 

Sanan lopussa:          1 vokaali (ei -e): 

talo >a/ä > taloa

Hän soittaa kitaraa.

Syön spagettia ja juon maitoa. Puhutko sinä italiaa?

kolme poikaa, monta poikaa, yksi tyttö, kaksi tyttöä



> ta/tä 
Sanan lopussa:    2 vokaalia tai konsonantti 

maa > ta/tä  > maata 

kaunis > ta/tä  > kaunista

Katson kaunista maata.

Minä juon teetä ja kaakaota.  Ja rakastan suklaata! 

Minulla on kaksi puhelinta: työpuhelin ja kotipuhelin. 

Syksyllä Suomessa on kaunista.



> tta/ttä 

Sanan lopussa:       -e

huone > tta/ttä > huonetta

Asunnossasi on kolme huonetta.

Syön tuoretta leipää. 

Kirjoitan kaksi kirjettä.


